
     
    Till 
    Södermalms stadsdelsnämnd 
 
 
Yttrande angående motion om fler biståndsbedömda trygghetsboenden 
 
Med anledning av att stadsdelsnämnden ska besvara en motion om behovet av fler 
trygghetsboenden för äldre vill Södermalms pensionärsråd framföra följande 
synpunkter: 
 

1. Det är mycket angeläget att staden ökar förutsättningarna att erbjuda äldre 
olika mellanboendeformer. Fler boendealternativ mellan ordinärt boende 
och vård- och omsorgsboende måste tillskapas för att tillgodose behov av 
trygghet och stöd som också kan minska eller skjuta fram behov av 
heldygnsomsorg. 

 
2. Pensionärsrådets uppfattning är att de biståndsbedömda servicelägenheterna 

bör bibehållas alternativt utökas men att även trygghetsboenden utan 
biståndsprövning bör tillskapas. Trygghetsbostäder är 
tillgänglighetsanpassade bostäder med erbjudanden om service, aktiviteter 
och stöd i olika former.  
 

3. De allra flesta kan själva bedöma sina behov - det gäller i hög grad även för 
seniorer! Det är angeläget att lägenheter i trygghetsboenden fördelas efter 
kötid och utan biståndsprövning. 
 

4. Pensionärsrådet föreslår att förtur i bostadskön beviljas för personer från 90 
år.  
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